
 KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 

 

ZAPISNIK 

7. redne seje Sveta KS Vogsko, ki je bila v četrtek,  03. oktober 2019 ob 

19.00 uri v prostorih KS Vogrsko 

 
 

Sejo je sklical predsednik KS Vogrsko Nejc Gorjan Seja se je začela ob 19.00 uri. 

 

Vabljeni: člani sveta KS Vogrsko, župan Tarik Žigon, podžupan Aleš Furlan, člani sveta KS 

Vogrsko 

 

Prisotni člani sveta KS: Boris Živec, Tatjana Marvin, Valter Gorjan, Majda Šuligoj, Nejc 

Gorjan 

 

Ostali prisotni:  Aleš Furlan, Nataša Podgornik 

 

Odsotni: Tomaž Gregorič 

 

Predsednik KS Vogrsko je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. Pove, da je to 7. redna 

seja in ne 8. kot je bilo poslano v vabilu. Zbrani se s poporavkom strinjajo. 

 

Ad 1.) Participativni predračun 

 

Lani je bilo KS Vogrsko dodeljeno 11.500 EUR sredstev. 

Na glasovanju o participativnem proračunu so bili izglasovani naslednji predlogi: 

1. pešpot od viadukta do hišne št. 127  

2. parkirišče pod »Runkom« ter  

3. hidrant na Brjah.  

Aleš Furlan pove, da je bil vodovod na Brjah speljan že l. 1970, pritisk pa ne dosega meril, da 

bi bil hidrant funkcionalen. Zato je Aleš predlagal umestitev hidranta……, v dogovoru pa je 

tudi že z Vodovodi. 

Za pohodno pot smo imeli rezerviranih 5.000 EUR, prejeli smo že nekaj ponudb za njihovo 

izvedbo: Miklavčič 7.156 EUR ter Trans gradnja Kobal za 7.736 EUR. Podžupan Aleš Furlan, 

predstavnik občinske uprave David Lukežič in občinski svetnik Jože Hvalica so že bili na 

ogledu. Vsi skupaj so mnenja, da bi se projekt za izvedbo parkirnega prostora trenutno 

opustilo in bi se denar preneslo na projekt pešpoti. V projekt pešpoti bi tudi dodali luč pri 

hišni št. 119. Seveda mora o celotni zadevi podati mnenje in zadevo izglasovati tudi svet KS 

Vogrsko.  

Podžupan predlaga, da svetniki odločijo: 

- ali se izpelje oba projekta tako kot je bilo izglasovano. (5000 EUR pešpot, 5000 eur 

parkirni prostor); 

- ali se od parkirnega vzame 2500 eur in naredi pešpot za 7.500 EUR, kot smo prejeli 

ponudbe; 

- ali se naredi le pešpot za 5.000 EUR, projekt parkirnega pa opusti in denar nameni za 

ostale zadeve. 

 

Aleš pove, da imamo na razpolago tudi še 5000 eur iz investicijskega transferja, s strani 

občine naj bi bilo obljubljenih še 1.000 EUR (ker so v Renčah dobili isto višino sredstev za 

šotor…) 



 

Aleš pove, da je v pripravi tudi predlog za postavitev ležečega policaja pred zadružnim 

domom, ki bi upočasnil promet. Svetniki pri tem predlagajo, da se naredi dovolj primeren 

ležeči policaj, saj v nasprotnem primeru postavitev nima učinka, povzroča le še večji hrup, ko 

vozniki z ne zmanjšano hitrostjo zapeljejo čezenj.  

Aleš še pove, da bi nekaj sredstev bilo potrebno nameniti tudi geografskim meritvam terena, 

ki plazi pod gostilno Mimica. Plazenje se pozna tudi že v sami hiši, kjer so v tleh vidne 

razpoke. 

 

Valter Gorjan pove, da je bilo na ravni Občine kar 6 projektov zavrnjenih, ker so projekti 

presegli 5.000 EUR. In ne vidi smisla, da bi potem enemu projektu mi namenili dodatna 

sredstva, saj bi bilo to tudi v nasprotju s samim pogojevanjem komisije za participativni 

proračun. Projekti naj bodo v skladu z pravilnikom, vredni do 5.000 EUR. 

 

Nejc Gorjan je mnenja, da bi se 5.000 EUR namenilo pešpoti, denar za projekt parkirišča pa 

bi namenili kam drugam. 

 

Nataša Podgornik izpostavi, da se je pri ureditvi parkirišča potrebno zavedati, da je le to 

odmaknjeno od strnjenega naselja in bi ga prav zaradi »miru« izkoriščali nepridipravi. Pove, 

da se že pod vijaduktom zbirajo različne skupine, ki za sabo puščajo smeti (steklenice, 

pločevinke,..), kljub javnemu veceju ljudje urinirajo in opravljajo veliko potrebo mimo wc-ja, 

večkrat ima obhode policija zaradi zbiranja mladih (preverjajo prisotnost preprodaje drog, 

dogajajo se kršitve javnega reda- muzika ob 2h ponoči)… 

 

Majda Šuligoj kljub vsemu izpostavi, da je postavitev parkirišča smotrna predvsem, ko je v 

vasi kakšen pogreb. Takrat se parkira kjer pač je, levo in desno po Britofu, po dvoriščih, itd. 

Primerneje bi bilo, da je za take priložnosti urejeno eno parkirišče.   

 

Svetniki se strinjajo, da je oba projekta mogoče narediti z manj denarja in kar ostane se lahko 

porabi še za kakšno drugo nujno zadevo npr. luči pri zadružnem domu.  

 

Valter Gorjan predlaga, naj se Aleš Furlan pozanima o ceni za betonski in železni most, 

celotno pot pa bi se uredilo udarniško. Ponudbene cene okrog 7.000 EUR se mu zdijo 

pretirane. Kjer je kakšna večja luknja se naroči kamion peska. Popolna ureditev poti tudi ni 

smiselna, če se bo v prihodnosti urejalo celotne kolesarske poti po celi Občini. 

 

 

Ad 2.)  Investicijski transfer  

 

Na razpolago imamo 5.200 EUR. Nejc Gorjan zaprosi svetnike za ideje, kaj Krajevna 

skupnost potrebuje oz. kaj potrebujejo krajani? 

 

Valter Gorjan predlaga nakup projektorja, Nejc Gorjan friteze in hladilnika za izvedbo 

krajevnega praznika, izdelati je potrebno nove ključe za vhodna vrata. Valter Gorjan 

pripomni, da je potrebno presoditi kolikokrat bi se kakšna zadeva uporabljala. Projektor je 

npr. zadeva, ki jo lahko uporablja vsaka sekcija v društvu.  

 

Valter Gorjan predlaga, da naj svetniki premislijo in v prihodnjih dneh povedo kaj bi se še 

lahko kupilo.  

 



Valter Gorjan tudi predlaga, da se spiše hišni red Zadružnega doma. Nataša pove, da ga lahko 

pripravi ona. 

 

Ad 3.)  Martinovanje 

 

Nejc Gorjan ima idejo, da bi v šoli naredili martinovanje. Nekje 10-15 vinarjev. Majda 

Šuligoj povpraša ali se sploh sme točiti alkohol v šolskem okolišu. Valter Gorjan pove, da se 

mu šola ne zdi primeren prostor za takšen praznik. V primeru zaključenih družb npr. 

upokojenci,…potem že, martinovanje pa je za širšo – zunanjo družbo.  

Vinarje bi se povabilo le iz Vipavske doline. Nataša Podgornik vpraša ali bi morali vinarji kaj 

prispevat, Nejc Gorjan pa pove da ne, da bi imeli zastonj participacijo, bi pa vstopnino 

zaračunali obiskovalcem (največ 5 eur). Valter Gorjan pove, da taka prireditev najbolj spada v 

Dvorec Vogrsko, s čimer se svetniki strinjajo. Nejc Gorjan Aleša Bucika, če bi dovolil 

izpeljavo takšne prireditve.  

 

Predlaga se izposoja kozarcev pri Franelu, natisnilo bi se le torbice, Nejc Gorjan ima že 

predlog o aplikaciji za natis: »Vogrsko kot svet«. Poklical bo Ivo Brica, ki mu bo povedal kje 

se je torbice nabavljalo in tiskalo pred leti. 

 

Valter Gorjan predlaga, da bi nastopile tudi Vogrinke, sploh v uniformah bi lepo spadale v 

ambient. Lahko tudi moška vokalna skupina. Valter Gorjan pritrdi Nejcu Gorjanu, da bi lahko 

povabili tudi Anžeta Vrabca. Prireditev bo 16.11, od 17h do 21h. 

 

Ad 4.)  Polletno poročilo 

 

Nejc Gorjan povzame dogajanje v prvi polovici leta: 

- 8. marec: prireditev »Gušto gre na romanje«: skupni stroški 2.085 EUR (pošta, 

vstopnice, Mercator, gledališče, ozvočenje, izposoja kozarcev, OŠ uporaba dvorane, 

izposoja odra). Prodalo se je 170 vstopnic, 30 jih je bilo podarjenih. Prireditev nas je 

na koncu stala 478 EUR. 

- Dvigovanje mlaja 

- Krajevni praznik: 15.6 skupaj z društvom Škulja pohod, zvečer kulturni večer za šolo. 

16.6 nastop Rudi Bučar z POV, otroci POŠ Vogrsko in Vogrinke. 

Stroški: 1.200 EUR nam je dala Občina, s čimer smo pokrili nastop Malega Banda, 

študentski servis (napovedovalka), Sazas, ozvočenje Klape Lumin, Mercator (skupaj 

1.276 EUR) 

 

Na blagajni se je zaslužilo 2.641, 30 EUR, s čimer smo pokrili hrano iz ribarnice 

Arčon, dekoracija Tedi, izposoja bančne blagajne, Davidov hram, mesnica Faganel – 

(skupaj v višini 1.542 EUR)  

Ostalo nam je torej dobrih 1.000 EUR, ki jih bomo imeli za izvedbo naslednjih 

prireditev v kraju. V računovodstvu ta znesek vodijo pod posebno postavko, zato se ga 

za tekoče zadeve ne porablja.  

 

Ad 5.)  Razno 

 

Valentina Gregorič Saksida je prosila za sponzorstvo pri izpeljavi projekta Pojmo (z)godbo. 

Aleš Furlan pove, da naj bi bil projekt finančno že pokrit. Svetniki se strinjajo, da če je tako, 

potem naj se jo najprej vpraša ali jim še kaj manjka in se potem  ali se jim še kaj donira.  

 



Aleš Furlan je bil danes pri ravnatelju v Šempetru. Ravnatelj je za, da bi bila dvorana POŠ v 

upravljanju KS Vogrsko. Izračunal bo koliko bi bilo stroškov uporabe (elektrika, voda,…). V 

lanskem letu smo jo npr. koristili 8x, vsako krat je cca 55 EUR, verjetno bomo z stroški na isti 

višini.  

 

Boris Živec predlaga, da bi se na Jazbinah postavilo dodatne obcestne luči, predvsem pri 

hišah. Valter Gorjan poudari, da se je z krajani o postavitvi potrebno najprej pogovoriti in jim 

tudi predstaviti škodljive učinke postavitve luči. Znanstveno dokazano je namreč, da svetloba 

moti možgane v času spanja in se le ti zaradi svetlobnih dražljajev ne izklopijo popolnoma, 

posledica pa je da smo nato neprespani, ne tvorijo se nam potrebni hormoni itd. Izpostavi 

primer krajana, prav iz Jazbin, ki si je moral spalnico preseliti v spodnje nadstropje, saj mu je 

obcestna svetilka svetila direktno v spalnico, kar je bilo še posebno moteče poleti, ko zaradi 

vročine ni mogel zapreti polken in tako preprečiti, da bi mu v sobo sijala svetloba. 

 

Aleš Furlan še izpostavi, da bi lahko urejanje pokopališča prevzel Občinski režijski obrat. 

Stroški urejanja so namreč kar visoki, pri urejanju pa ne gre za kakšna specifična dela, ki jih 

ne bi lahko opravil režijski obrat (košnja, škropljenje, odstranjevanje plevela). 

 

 

Seja zaključena ob 23.00 uri 

 

Nejc Gorjan 

                                                                                                          predsednik KS Vogrsko 

 

Zapisnikar: 

- Nataša Podgornik, tajnica KS Vogrsko 

 


